
 

  تصمیمات ستاد بحران 
از وحدت مدیریت برخوردار نبود

هادی حق شناس، استاندار دولت دوازدهم در گفت وگویی با 
خبرآنلاین با بیان اینکه تصمیمات ستاد بحران وزارت کشور از 
وحدت مدیریت برخوردار نبود، گفته »به نظر می رسد انسجامی 
در تصمیم گیری ها وجود نداشته باشد و عدم انسجام در تصمیم 
گیری ها طبیعتا مردم را دچار مشکل می کند وگرنه اینکه برف یا 
سیل سنگین بیاید طبیعی است و در همه کشورهای دنیا اتفاق 
می افتد.« او در این خصوص که چرا ستاد بحران استانداری 
مانند تهران مسائلی نظیر تعطیلی مدارس، دانشگاه ها و 
خصوصا ادارات را نصفه و نیمه اطلاع رسانی می کند، گفته: 
»آنچه در تهران اتفاق افتاد مثلا در مورد یک سوم کارکنان 
صحبت شد، یا دو روز قبل بحث این بود که دولتی ها تعطیل 
باشند و راجع به بخش خصوصی  تصمیمی گرفته نشد. در نهایت 
پریشب خصوصی ها و دولتی ها را تعطیل کردند تا دستگاه های 
امداد رسان بتوانند کارشان را انجام دهند. ما کشوری هستیم 
که تقریبا همه بلاهای طبیعی در جهان، به نوعی در ایران هم 
حادث می شود و طبیعی است که ستاد بحران کشور و استان ها، 
چند هفته یکبار برخی از موضوعات را در جلسات مرور  کنند. 
یعنی این گونه نیست که با مسائل ناآشنا باشند به خصوص 
در ایران که با کمبود آب، برق یا گاز مواجه ایم. یعنی علاوه بر 
حوادث طبیعی مثل سیل، زلزله و مسائلی از این دست حوادث 
غیر طبیعی هم کم اتفاق نیفتاده، اما به نظر می رسد انسجامی 
در تصمیم گیری ها وجود نداشته باشد و عدم انسجام در تصمیم 
گیری ها طبیعتا مردم را دچار مشکل می کند وگرنه اینکه برف یا 
سیل سنگین بیاید، طبیعی است و در همه کشورهای دنیا اتفاق 
می افتد. در حال حاضر در آمریکا و ژاپن شاهد وقوع حوادث 
غیرمترقبه اینچنینی هستیم. ولی نکته این است که تصمیمات 
به موقع اتخاذ شود. انسجام در تصمیم و وحدت فرماندهی 
می تواند بخشی از عوارض را کم کند.« اما بیشتر شرکت های 
بخش خصوصی تصمیمات استانداری را اعمال نمی کنند 
یعنی یک فرقی بین کارمندان بخش دولتی و کارمندان بخش 
خصوصی ایجاد می شود. استانداری چه دستور العملی را 
می تواند بدهد تا بخش خصوصی هم آن را اعمال کند به هر حال 
بخش خصوصی هم برق و گاز را مصرف می کند. حق شناس، 
توضیح داده: »نکته ای که بخش خصوصی دارد و بخش دولتی 
ندارد این است که دخل و خرج بخش خصوصی به کار است ولی 
دخل و خرج بخش دولتی به کار نیست، یعنی مثلا کارمندهای 
بخش دولتی چند روزی را تعطیل می شوند اما اینطور نیست 
که حقوق کسی کسر شود ولی بخش خصوصی اگر چند روز 
کار نکند درآمدی هم نخواهد داشت، لذا باید تفاوت بین این 
دو را جدی گرفت، از طرف دیگر دولت زمانی می تواند برای 
بخش خصوصی تعیین تکلیف کند که بتواند بعدا برای بخش 
خصوصی جبران کند.« به گفته او »این جبران  می تواند در قالب 
کاهش مالیات یا در قالب پرداخت تسهیلات باشد. شما بهتر از 
من می دانید که دولت به لحاظ توان مالی اینگونه نیست مثلا در 
زمان کرونا خیلی از کشورها توانستند کمک های مؤثری کنند.« 
او در پاسخ به این سوال که اینجا هم وام کرونایی به کسب و 
کارها و مردم داده شد، می گوید: »چنین اتفاقی افتاد ولی کافی 
نبود لذا وقتی که دولت به لحاظ مالی قوی نباشد بخش خصوصی 
هم به دنبال این است تا مسائل و مشکلاتش را خودش حل کند، 
بنابراین باید از این زاویه به این قضیه نگاه کنیم. وقتی مشکل 
رفت و آمد وجود دارد اینطور نیست که فقط برای کارمندان 
دولتی آن مشکل وجود داشته باشد در واقع برای کارمندان 
بخش خصوصی هم آن مشکل وجود دارد، اگر مشکل گاز یا 
مشکل حمل و نقل وجود داشته باشد برای هر دو گروه است 
و نمی توان گفت که آن مشکل برای بخشی وجود دارد و برای 
بخشی چنین نیست لذا به انسجام در تصمیم گیری و جبران 
برخی از کاستی ها نیاز است در واقع اگر تصمیمات حکیمانه 

گرفته شوند می تواند بسیار مؤثر باشد.«

 گرانی گوشت
قیمت گوشت سر به فلک کشیده است. آقایان مسئولان 
و نمایندگان مجلس! مردم ایران حقوق هایشان به ریال است 
نه دلار چرا تمام اجناس را به دلار حساب می کنید. گوشت 
کیلویی270 هزار تومان به فروش می رسد با این خرج های 
گران، کرایه خانه، قسط های کلان، فرزند دانشجو و دانش  آموز 

کدام کارگر می تواند یک کیلو گوشت خریداری کند. 
اسدبیگی از تهران 

مرسولات پستی 
متأسفانه چند وقتی است که شرکت ملی پست بسیار کند 
عمل می کند مرسولاتی که به عنوان پیشتاز ارسال می شود 
قبلا در سه روز به مقصد می رسید ولی الان کمتر از یک هفته 
به مقصد نمی رسد. علاوه بر این پاسخگویی هم وجود ندارد. 
از مسئولان اداره پست درخواست رسیدگی به این موضوع 

را داریم. 
احمدی از شیراز

حقوق ها و تورم
اگر حقوق ها یکسان باشد و بین مدیر و کارگر اختلاف 
زیادی بین حقوق ها نباشد خواه ناخواه تورم کم می شود. 
ولی وقتی اختلاف حقوق ها اینقدر بالاست مشخص است 
که با تورم بالایی روبه باشیم و گرانی های سرسام آوری را 

داشته باشیم. 
اصغرزاده از تهران 

سکه و ارز
با گران شدن نرخ ارز و سکه دیده می شود بعضی سوپر 
مارکت ها و لوازم خانگی کالاهای مصرفی غیروارداتی را به هر 
قیمتی که به ذهنشان می رسد می فروشند. جدای از مساله 
نظارت و برخورد با متخلفین افول اخلاقیات جای نگرانی 

بسیاری جدی دارد. 
اسماعیلی از اصفهان

 آرمان ملی: مردان و زنان تربتی در 
محوطه بیرونی فرمانداری جمع شده اند. 
همهمه نمی گذارد صدا به صدا برسد. فرماندار 
با چند نفر همراه از در ورودی ساختمان 
بیرون می آید تا با فاصله ای مشخص بر 
پله های فرمانداری نظاره گر فریادهایی چنین 
باشد؛ صدای مردی را می شنویم که با لحنی 
دادخواهانه، با لهجه همان منطقه از جنوب 
استان خراسان)رضوی(، می گوید: آقای 
فرماندار، بچه سه چهار روزه دارد یخ می زند و 
فرماندار سرش را رو به پایین تکانی می دهد. 
یک روایت دیگر از وضعیت بغرنج این مردم در 
ویدئوهایی است که از شهروندان با قراردادن 
دوربین روبه روی آن ها گرفته شده؛ برخی 
از این ویدئوها به نظر می رسد از این افراد 
در صف های سوخت گرفته شده اند چرا که 
جمعیت زیادی از زنان و مردان هم پشت سر 
و اطرافشان دیده می شود؛ »پنج شبانه روز 
است ما گاز نداریم«، »چرا اطلاع رسانی 
نکردند چرا طولانی قطع کردند؟ ما چه کار 
کنیم بچه کوچک داریم«؛ این ها جملاتی 
است که می گویند و در واقع می پرسند اما 
پاسخی دریافت نمی کنند. مرد جوانی با 
صدایی بلند می پرسد که »ستاد بحران برای 
چه دارید؟ می دانید توده هوای سرد دارد 
می آید، فشار گاز کافی نیست، درخواست 
بدهید فشار گاز را زیاد کنند. چند روز است 
که گاز قطع است«؛ به نظر می رسد این همان 
مردی ست که در حیاط فرمانداری گفته 
بود که بچه سه روزه اش دارد یخ می زند به 
این دلیل که باز هم تکرار می کند که بچه 
سه روزه در خانه داریم و به کسی که از او 
سوال می پرسد می گوید »با همین خبرنگار 
بیا برویم داخل خانه ما ببینید چه جوری 
داریم گرم می کنیم خودمان را!« مرد جوان 
دیگری او هم با صدای بلند رو به دوربین 
می پرسد که »کپسول چرا دانه ای 750 هزار 
تومان است« و باز با تعجب تکرار می کند 
که »هفتصد و پنجاه هزار تومان کپسول!« 
پدر همان نوزاد سه روزه دوباره می گوید 
که »هیتربرقی، آورده دانه ای ششصد هزار 
تومان! مردم همه کارگر و وقتی کار خوابیده 
از کجا بیاورند؟!« پیرمردی هم با چشمانی 
خیس، می گوید »آقا ما می رویم دم پیک نیکی 
فروشی، پیک نیکی دانه ای 100 هزارتومان؛ 
این چه  وضعی است!« شهروند دیگری قسم 
می خورد که فرزندانشان سرمازده شده و آن ها 
را به بیمارستان برده اند و بعد ادامه می دهد که 
»هزینه بیمارستان را هم هیچکدام نداریم. 
یک هفته است ما از سر کار به خانه می رویم 
یک غذای گرمی نخوردیم. آقا، بالاشهر گاز 
دارد، طرف های ما ندارد؛ خود من یک مادر 
پیر دارم که چهار، پنج لحاف و پتو روی او 
انداخته ام.« مردی دیگر به صف های طولانی 
گاز برای پر کردن وسایل گرمایشی اشاره 
می کند و می گوید: »من همین الان شما 
یک  حدودا  ببینید  رحیم آباد  می برم  را 

کیلومتر صف است؛ صف پیک نیکی و گاز؛ 
ماشین ها هر کدام را پر می کنند و ما از صبح 

از ساعت پنج در صف هستیم.  او می گوید 
که گاز 16 هزار خانوار را قطع کرده اند و قسم 

می خورد که با سشوار بچه هایمان را گرم 
می کنیم. زنی که ماسک هم بر صورت زده 
به وضعیت نامناسب و خطرناک کودکانش 
اشاره می کند و سعی می کند توضیح دهد 
که »الان دو تا بچه کوچک دارم در خانه، به 
خدا قسم نه بخاری دارم نه پیک نیکی و نه 
چراغی که آن ها را گرم کند«.  در کنار این 
تصاویر که در فضای مجازی از روز سرد و 
سخت این تکه از جغرافیای ایران )به عنوان 
نمونه( دست به دست می شود، تصاویری هم از 
مردمی که برای دریافت امکانات گرمایشی به 
سمت ساختمان هلال احمر رفته و حفاظ های 
آهنی آن را هل می دهند و از این سو ماموران 
حراست با پوشش های زمستانی هلال احمر، 
جلوی حفاظ ها را گرفته اند تا مانع ورودشان 
شوند. البته مدیرکل روابط عمومی و ارتباطات 
مردمی جمعیت هلال احمر نسبت به ازدحام 
مردم برای دریافت چراغ نفتی در تربت جام، 
واکنش نشان داده و گفته ما صرفا تامین 
کننده والور بودیم! اشکان موسوی، با بیان 
اینکه سیاست گذاری و نحوه توزیع این وسایل 
گرمایشی برعهده هلال احمر نیست، گفت: 
متأسفانه برخی از شهروندان برای گرفتن 
چراغ وارد شعبه شدند و اتفاقاتی پیش آمد. 
اما لازم است مردم بدانند که توزیع و نحوه 
توزیع آن ارتباطی به هلال احمر نداشت و این 
جمعیت صرفا تامین کننده والورها بوده است. 
او توضیح داده که طبق درخواست شرکت گاز 
استان خراسان رضوی مقرر شد که جمعیت 
هلال احمر ۸000 عدد والور نفتی را به ستاد 
بحران و فرمانداری تربت جام تحویل دهد. 
او ادامه داده: 6000 عدد از این چراغ های 
والور تحویل داده شد، مقرر شد 2000 چراغ 
دیگر هم تحویل شود؛ توضیحاتی که به نظر 
نمی رسد مشکل تامین وسایل گرمایشی 
مردم را حل کرده باشد. پس از اتفاقاتی که 
در تربت جام به وقوع پیوست، فرماندار این 
شهر واکنش هایی نشان داده و البته از مردم 
عذرخواهی کرده. او گفته که 150 هزار لیتر 
نفت رایگان بین مردم توزیع شده؛ گاز مایع 
هم در حال توزیع است. همچنین توضیح داده 
که ۴هزار عدد اقلام گرمایشی نیز بین مردم 
توزیع شده و 2 هزار دستگاه هم در شرف 
ورود به شهرستان است. حسین جمشیدی از 
توزیع 10 هزار پرس غذای آماده و 17هزار نان 
گرم هم در صبح روز دوشنبه خبر داد. او گفت 

که »باز هم عذرخواهی می کنم.«
  واقعیت سرد

ممکن است شما هم تصویر مجری یکی از 
شبکه ها را دیده باشید که با لباس های انبوه 
زمستانی حین اجرای برنامه در صدا و سیما 
نشسته باشد تا مردم را به پوشیدن لباس های 
گرم و صرفه جویی در مصرف گاز تشویق کند اما 
با دیدن تصاویری که دیروز از تربت جام و برخی 
مناطق سردسیر دیگر در کشور مخابره شد به 
نظر می رسد واقعیت چیز دیگریست و مردم 

در برخی نقاط واقعا در سرمای شدید هستند.

9اجتماعی سال پنجم
شماره   1471
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 وزیر نفت: عذر می خواهیم؛ سه شنبه حل می شود!
 در خصوص مشکلاتی که به لحاظ نبود گاز و سوخت مناسب برای وسایل گرمایشی 
درتربت جام پیش آمده، وزیر نفت هم واکنش نشان داده. او علاوه بر اینکه به تربت جام رفته، 
مانند فرماندار عذرخواهی کرده و به ایلنا گفته: از مردم تربت جام بابت قطع گاز و مشکلاتی 
که برای شان اتفاق افتاده است عذرخواهی می کنم و تربت جام انتهای شاخه گاز رسانی و 
خط انتقال آن ضعیف است که امروز)دیروز( در جلسه ستاد بحران استان دستور دادم خط 
انتقال گاز از فریمان یا مشهد به طول 65 کیلومتر کشیده شود تا سال آینده این مشکل را 
نداشته باشند. جواد اوجی،  اضافه کرده: سرما و مصرف گاز امسال هم بی سابقه بوده است که 
باعث افت گاز شده است و باعث شده که در تربت جام هم دچار قطع گاز شویم که به محض 
قطع گاز همکاران ما در شرکت نفت و شرکت گاز تدارک سوخت دوم هم گاز ال پی جی و هم 
نفت سفید را ببینند. او اظهار امیدواری کرده تا روز سه شنبه گاز مربوط به بخش خانگی تربت 
جام حل شود. با این توضیح که »با تدبیری که شرکت ملی گاز و مرکز راهبردی گاز دیده اند 
امیدوارم تا سه شنبه گاز مربوط به بخش خانگی در تربت جام حل شود و تدارک 17 هزار 
دستگاه بخاری برقی و والور نفتی را دیده ایم که از طریق فرمانداری توزیع می شود و هزینه 
برق دی ماه مشترکانی را که گاز آنها قطع شده است شرکت گاز پرداخت می کند.«وزیر، 
افزوده: همکاران ما تدارک سوخت دوم را هم دیده اند که نفت سفید و گاز ال پی جی را دارند 
رایگان توزیع می کنند و با انتقال خط جدید امروز که دستورش را دادم هر چه سریع تر شروع 
کنند و ان شاءا... تا سال آینده لوله 10 اینچ دوم که اعتبارش نزدیک 500 میلیارد تومان است 
به بهره برداری برسد و مردم سال دیگر مشکلی نداشته باشند. جلیل رحیمی نماینده مردم 
تربت جام و تایباد در مجلس شورای اسلامی نیز در واکنش به سفر وزیر نفت به تربت جام و 
تصمیمات گفته: از سفر وزیر نفت و استاندار خراسان رضوی جهت تخصیص اعتبار برای 
پروژه خط انتقال گاز سپاسگزارم اما این تصمیمات برای آینده است و مردم الان نیازمند 
گرما و روشن شدن شعله گاز هستند و سریعا از استان های مجاور گاز تزریق شود وگرنه گاز 
کل تربت جام و تایباد قطع خواهد شد. مدیرکل بحران استانداری خراسان رضوی هم گفته 
»در تامین سوخت و کپسول مایع شرایط پایداری را در تربت جام داریم و در بازدیدی که 
چند شب قبل از برخی روستاها که دچار قطع گاز بودند 1000 تا 2000 بخاری برقی با 
قیمت مصوب تامین شد و همچنین والور نفتی نیز توسط جمعیت هلال احمر تدارک دیده 
شد.« محسن نجات افزوده: »حدود ۴ هزار هیتر برقی و 5 هزار والور نفتی با قیمت مصوب 
بین مردم تربت جام توزیع می شود و در تامین بنزین هم مشکلی نیست اما جهت جلوگیری 
از شلوغی پمپ های بنزین و ترافیک دو جایگاه سیار در شهرستان مستقر شده است و تمام 
تلاش ما این است که شرایط پایداری امروز در شهرستان برقرار شود و طی صحبتی که با 
شرکت دیسپچینگ کشور داشتیم شرایط تا امروزپایدار شود و شاید افت فشار داشته باشیم 
اما کمبودها جبران شود.« مدیر کل ستاد بحران خراسان رضوی در پاسخ به این سوال که هم 
اکنون شهروندان از کمبود گاز مایع گلایه مند هستند گفته: »اعضای ستاد بحران شهرستان 
به ما قول دادند در توزیع گاز مایع مشکلی ندارند و مجدد تاکید می کنیم این مشکل را حل 

کنیم و اینجانب اینجا حضور دارم تا مشکلاتی که وجود دارد برطرف کنیم.«

         88760176                

نگــــره

  دمای هوا 
در ۲7 استان زیر صفر شد

رئیس مرکز مدیریت اطلاعات و حوادث 
غیر مترقبه گفت: برودت هوا و استمرارش 
در کشور تقریباً بخش عمده ای از کشور را 
تحت تاثیر قرار داده و نزدیک به 27 استان 
دمای کمتر از صفر درجه را دارند و خیلی از 
استان های ما برودتی نزدیک به منفی 2۸ و 
منفی 2۹ را تجربه کردند که در 1۴ سال اخیر 
بی سابقه بوده است. ترکیان، گفت: افت فشار 
گاز و فرسودگی شبکه انتقال گاز هم باعث 
می شود که عملا ما در بخش هایی از کشور 
که در انتهای شبکه گاز هستند با افت بیشتر 
فشار گاز مواجه بشویم و برخی از هموطنانمان 
دچار مشکل بشوند، در همین راستا صبح 
دیروز جلسه اضطراری مدیریت بحران را به 
ریاست وزیر محترم کشور با حضور تمامی 
دستگاه های ذیربط برگزار کردیم. او افزود: در 
همین حاشیه جلسه تمامی استانداران کشور 
هم به خصوص استان هایی که وضعیت بحرانی 
داشتند گزارشی ارائه دادند و خوشبختانه با 
اقداماتی که استانداران محترم در راستای 
رعایت الگوی مصرف کردند و اعداد و ارقامی که 
بیان کردند نشان می داد که از روز چهارشنبه 
و سه شنبه هفته گذشته به این سمت تقریباً 
پیک مصرف ما روز به روز کاهش پیدا کرده 
است و این هم چیزی نیست جز همکاری و 
تلاش و ایثاری که مردم کشورمان می کنند. به 
گفته رئیس مرکز مدیریت اطلاعات و حوادث 
غیر مترقبه: به خاطر اینکه بتوانیم افت فشار 
گازی که در استان های شرق و شمال شرقی 
داریم جبران بشود،  مقرر شد که شرکت گاز 
هرچه سریع تر استان هایی که افت فشار دارند 
و منازلی که قطع گاز داشتند در 2۴ ساعت 
گذشته مشکلشان حل شود. تقریباً در هفته 
گذشته هم در جریان باشید که بیش از 200 
جلسه ستاد مدیریت بحران و کارگروه انرژی 
در استان ها برگزار شد و تمهیدات و تصمیمات 

لازم اتخاذ شد. 

 توضیح دانشگاه فردوسی 
در مورد مشکلات خوابگاه 

کانال تلگرامی شورای صنفی دانشجویان 
سراسر کشور خبری مبنی بر دستور دانشگاه 
فردوسی مشهد به دانشجویان خوابگاهی 
برای تعطیلی یک هفته ای دانشگاه و خوابگاه 
را اعلام کرد و طبق این خبر دانشجویان تا 
ظهر 25دی ماه موظف به تخلیه خوابگاه به 
مدت یک هفته بودند. همچنین بر اساس این 
اعلام به دانشجویان فرصت داده  شده تا غذای 
یک هفته شان را لغو رزرو کنند. در پی انتشار 
این خبر، حسین سیدموسوی، سرپرست 
دفتر ریاست و مدیرکل روابط عمومی دانشگاه 
فردوسی مشهد در گفت وگو با ایلنا در مورد 
صحت تعطیلی خوابگاه های این دانشگاه 
توضیح داد: خوابگاه های ما به هیچ عنوان 
تعطیل نشده و نمی شود و ما این خبر را تایید 
نمی کنیم. او در مورد مشکل در گازرسانی به 
خوابگاه ها نیز عنوان کرد: دانشجویان داخل 
مشکل  فقط  و  هستند  مستقر  خوابگاه ها 
سرمای هوا را داریم که موجب شده آنطور 
که باید و شاید وسایل گرمایشی ما کار نکند. 
گاز خوابگاه ها وصل است و قطعی نداریم، اما 
هوا سرد است و محوطه نسبتا بزرگی را باید 
گرم کنیم و از این نظر در خوابگاه ها مشکلاتی 
داریم. سیدموسوی ادامه داد: ما دستوری در 
مورد کم شدن جمعیت خوابگاه ها نداشتیم، 
البته به دانشجویان گفتیم اگر می توانند 
از خوابگاه  بروند، این کار را بکنند و مجدد 
شنبه به خوابگاه شان بیایند که امتحاناتشان 
را بدهند. این فقط یک پیشنهاد بود تا بتوانیم 
از مصرف انرژی و سوخت کم کنیم. مدیرکل 
روابط عمومی دانشگاه فردوسی مشهد در 
پاسخ به این سوال که آیا با آغاز فصل سرما به 
وسایل و تجهیزات گرمایشی رسیدگی شده 
است؟ گفت: بله، ما همه موارد را بررسی کرده 
بودیم و می دانید که سرمای فعلی، کل کشور را 
درگیر کرده و تنها مربوط به منطقه ما نیست و 
کل شهرها مشکلاتی در تامین سوخت دارند. 

 قیمت سبزی و صیفی جات 
در مشهد افزایش یافت

رئیس اتحادیه خرده فروشان میوه و تره بار 
مشهد گفت: برخی از صیفی جات به دلیل 
افزایش کرایه حمل به مشهد به دلیل سرما 
ارسال نمی شوند و در نتیجه گران شده است. 
به گزارش ایلنا از مشهد، حمید آزادی گفت: 
کالا هایی مانند گوجه فرنگی، خیار، بادمجان، 
کرفس، هویج و شلغم که از دزفول و جنوب 
به مشهد ارسال می شوند، به دلیل سرما و 
شرایط راه ها افزایش کرایه حمل داشته و 
بنابراین ارسال نمی شوند، در نتیجه قیمت 
این اجناس حدود 20 درصد گران شده است. 
او افزود: سبزیجات بسته بندی نیز در چند روز 
اخیر 1000 تومان افزایش داشته و از بسته ای 
۴000 و 5000 تومان به 5000 و 6000 تومان 
رسیده و میزان آن در بازار کم شده است. رئیس 
اتحادیه خرده فروشان میوه و تره بار مشهد 
ادامه داد: قیمت میوه افزایشی نداشته، اما به 
دلیل سرما مراجعه مردم کم شده و تنها بین 
ساعات 11 تا 17 برای خرید مراجعه می کنند. 
آزادی بیان کرد: به دلیل عدم انتقال بار به 
مشهد به دلیل یخ زدگی، ما با کمبود بار نیز 

روبه رو هستیم. 

اخبارکــــوتاه

روی خط آرمان ملی

تجمع مردم تربت جام در اعتراض به قطع گاز و نبود سوخت مقابل فرمانداری این شهر 

گرم کردن بچه با سشوار! 
  مردم می گویند: گاز 16 هزار خانوار را قطع کرده اند؛ به خدا ما با سشوار بچه هایمان را گرم می کنیم، پنج شبانه روز است ما گاز نداریم. چرا 
اطلاع رسانی نکردند چرا طولانی قطع کردند؟  کپسول چرا دانه ای 750 هزار تومان است؟ هیتربرقی، آورده دانه ای ششصد هزار تومان! مردم 
همه کارگر و وقتی کار خوابیده از کجا بیاورند؟! پیک نیکی دانه ای 100هزار تومان؛ دو تا بچه کوچک دارم در خانه، به خدا قسم نه بخاری دارم نه 

پیک نیکی و نه چراغی که آن ها را گرم کنم

  آرمان ملی: احمد وحیدی، وزیر کشور در 
دستوری از معاون عمرانی وزارت کشور خواست 
مسائل مطرح شده درباره فیش حقوقی یکی از 
اعضای دفتر عضو شورای شهر تهران را بررسی 
و نتیجه را گزارش کند. چند روز پیش، خبری 
از ششمین شورای شهر تهران بیرون آمد که از 
یک دستمزد ماهانه 33 میلیون تومانی حکایت 
داشت. دستمزد یک دختر دهه هشتادی)آنطور 
که در خبرها گفته شد( که فرزند یکی از زنان 
عضو شوراســت و با عضویت مادرش)نرگس 
معدنی پور( در شورا بدون آنکه توانمندی های 
خاصی داشته باشد، مسئولیت و مدیریت دفتر 
مادرش را برعهده گرفتــه و ماهی 33 میلیون 
تومان حقوق دریافت کرده است. پس از خبری 
شدن ماجرای این فیش حقوقی، مهدی چمران، 
رئیس شورای شهر و برخی دیگر از اعضا از جمله 
ناصر امانی هم واکنش هایی نشان دادند. چمران 
با بیان اینکه این فرد حقوق معوقه داشــته و 
حقوق ماه آینده او، اصلاح و بر اســاس جدول 
پرداخت می شود، گفت: به دلیل اینکه رئیس 
دفتر یک سری وظایف خاص دارد جایگاهش 
بالاتر از یک کارمند است. او توضیح داد که کسی 

که عضو شورای شهر می شود می توانند رئیس 
دفترش را با خودش بیاورد. این عضو شورا هم 
دخترش را برای این کار با خود به شورای شهر 
آورد. رئیس شورا البته به این نکته هم اشاره کرد 
که امسال حقوق نیرو های قراردادی شهرداری 
افزایش خوبی بر اســاس قانون کار پیدا کرد و 
این افراد هم، چون قرارداد خدمات اداری شهر 

داشتند شــامل این افزایش حقوق شدند، اما 
افرادی که مسئول دفتر هستند حدود 15 تا 16 
میلیون حقوق دریافت کنند. امانی، عضو شورا 
هم هرچند که گفت شخصا با انتصاب بستگان 
اعضای شورا در سمت های مدیریتی مخالف و 
معتقد است پرداخت حقوق بالا به دختر یکی 
از اعضای شــورای شــهر تهران قابل پذیرش 

نیست، صحبت های چمران را تکرار و کرد و از 
حقوق معوقه نام برد. اما بعد از گذشت چند روز 
خبری دیگر از شورای در ارتباط با فیش حقوقی 
جنجالی، بیرون آمد که دختر دهه هشتادی 
مذکور از ســمت خود، استعفا کرده است. بعد 
هم خبری که در آغاز به آن اشاره شد یعنی ورود 
وزیر کشــور به ماجرای فیش حقوقی مذکور. 
خبر را رسانه ها منتشــر کردند با این مضمون 
که »احمد وحیدی از مهدی جمالی نژاد، معاون 
عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزارت 
کشور خواست این موضوع را به دقت و براساس 
مرّ قانون بررسی و نتیجه را در اسرع وقت گزارش 
کند.«با توجه به اینکه ورود وزارت کشــور به 
مسائل مرتبط با شورا)در اینجا فیش حقوقی( 
لااقل تا کنــون امری نامتعارف بــوده، به نظر 
می رسد این موضوع از اهمیت ویژه ای برخوردار 
بوده که این ورود صورت گرفته. در حال حاضر 
و در شرایطی که کشور گرفتار بحران هایی من 
جمله بحران گاز و در سرما و خاموشی فرورفتن 
مناطقی در کشور است کارشناسان انتظار ورود 
وزیر کشور در این گونه مسائل من جمله تامین 

انرژی را هم را دارند. 

احمد وحیدی، شخصا دستور بررسی فیش حقوقی مطرح شده از دفتر یک عضو شورای شهر تهران را صادر کرد

ورود وزیر کشور به فیش حقوقی دختر دهه هشتادی
  با توجه به اینکه ورود وزارت کشور به مسائل مرتبط با شورا)در اینجا فیش حقوقی( لااقل تا کنون امری نامتعارف بوده، به نظر می رسد این موضوع از اهمیت ویژه ای 

برخوردار بوده که این ورود صورت گرفته


